
Verslag oudercomité 2 mei 2019 

 

aanwezigen : Kathleen, Karen, Marco,Sofie, Sonja, Joris, Elke J, Saskia en Nicole 

verontschuldigd : Sara,  Elke V 

 

1. fluoactie 

 

- nieuwe verkeerspaketten zijn onderweg naar de school.   

- voorgaande paketten voldeden niet aan de verwachtingen 

 

 

2. familiedag 

 

– Er zijn 72 inschrijvingen binnengekomen waarvan 37 volwassenen en 32 kinderen. 

Bij 3 personen waren de gegevens nog niet duidelijk. Er is nog een extra inschrijving van 1 

volwassene met 1 kind 

– Toiletten voor deze dag zijn geregeld door Elke bij de plaatselijke Chiro (Matti), gratis 

– We zorgen zelf voor wc-papier 

– Sonja zorgt voor een gepast bedankje 

– Marco doet aankoop van koek en drank, brengt een tafel mee en heeft nog een verrassing in 

petto voor de kinderen 

– oudercomité graag aanwezig om 13u aan de parking Krijgslaan 120 in Wilrijk 

– ter plaatse is de groepsverdeling voor de geleide wandeling door de gids van natuurpunt 

– laarzen zijn zeker een pluspunt 

 

3. klasfoto's 
 

- wanneer : 25 april 

- Joris laat zich excuseren voor het misverstand en zijn afwezigheid 

- Er was een zeer vlotte samenwerking tussen de school (met extra dank aan Helga voor de 

geweldige organisatie) en onze  lokale fotografen. Katelijne en Saskia laten weten dat het 

jammergenoeg de laatste keer is dat ze ons hierbij kunnen helpen vanwege schoolverlater. Ingvild 

laat weten dat we haar nogmaals mogen contacteren 

- naar volgend jaar moeten we een duidelijke afspraak maken voor de groep van ASS om 

crisissituaties te voorkomen. Leerkrachten spreken met Helga af of de groep klaar is voor de verhuis 

of dat de foto beter in de buurt van de klas wordt genomen 

- Het krijtbordje mag best behouden blijven op de definitieve afdruk, dit stoort niet en kan voor later 

ook leuk zijn als herinnering. 

-Joris verwerkt de foto's en laat het juiste aantal afdrukken (enkele extra's per klas) en daarnaast 

stuurt hij de foto's ook door naar Greet zodat zij de juiste foto's naar de verschillende klassen kan 

doorsturen . Op deze manier kan er steeds een extra afdruk gemaakt worden door de leerkracht. 

- Saskia en Joris doen de aankoop voor de verder afwerking van de foto's 

- Sofie neemt contact op met de functionele klassen zodat deze mee betrokken kunnen worden bij 

de afwerking van de foto's. Het kleven van de foto's in de kaftjes zal door Saskia mee uitgelegd 

worden in de klassen , met de nodige voorbeelden. 

- Joris spreekt verder af met Saskia als de foto's afgedrukt zijn. 

 

4. Schoolfeest 

 

- We hebben alweer een geslaagd schoolfeest achter de rug met enorm veel dank aan de talrijke 

opkomst van de helpers , zowel op vrijdag als zaterdag. 

- Door onze talrijke opkomst konden we het team van leerkrachten versterken aan de toog en 



omgekeerd konden we ook op leerkrachten rekenen op het moment dat onze ouders naar het 

optreden van hun zoon/dochter gingen kijken 

- We hebben grote hoeveelheden lekkers klaargemaakt en verkocht en waren jammergenoeg al zeer 

vroeg uitverkocht . Hieruit kunnen we alleen maar opmaken dat we een groot succes hadden en dat 

we volgend jaar een grotere aankoop moeten voorzien en hopen op even goed weer en evenveel 

hongerig volk. 

- we verkochten 160 kg frietjes die al om 16u uitverkocht waren 

- alle hotdogs waren rond 16u30 uitverkocht 

- 3kg tomaten waren al om 15u weg en 4 kroppen sla en 5 komkommers waren om 16u op 

- 40 L pannenkoeken waren al rond 16u verdwenen, gelukkig konden we nog 10 L extra aanmaken 

die om 17u30 ook op waren 

- er waren enkel nog wat zweedse balletjes over en wraps (mogelijks omdat de groenten al 

vroegtijdig op waren)  Balletjes werden hierdoor wel aan lagere prijs verder verkocht 

- Kathleen zal de hoeveelheden aanpassen voor volgend jaar 

- Het recept van de pannenkoeken zit ook in de computer bij Kathleen 

- OPGELET ! Volgend jaar mogen er geen plastiek bakjes meer gebruikt worden. 

- aandachtspuntje aan de school doorgegeven.  De EHBO koffer graag tijdig aanwezig op de juiste 

plaats en EHBO kastje in de keuken voorzien van voldoende materiaal. 

- het schoolfeest zal volgend jaar doorgaan op 28 maart 2020. Wie kan, legt dit al vast in zijn/haar 

agenda. Kathleen is reeds verontschuldigd, zij zorgt mee voor de inkopen. 

 

5. Schoolweetjes 
 

– Er komt een nieuwe website van de school. De oudervereniging kan zich hierop voorstellen. 

Wat zijn onze wensen voor deze website. Wat willen we er zeker op terugvinden als ouders? Alle 

gegevens doorsturen naar Nadia.Geysen@koca.be 

– Voorstellen vanuit het oudercomité. 

–  Verslag van het oudercomité zodat alle ouders mee kunnen volgen wat er achter de 

schermen gebeurt indien ze dit wensen. Alle ouders zijn immers lid van de oudervereniging van de 

school, ook al zitten ze niet in het oudercomité of zijn ze ingeschreven als helpend handje 

– Verslagjes van algemene activiteiten op de school of nieuwsbrief . Onze Kinderen kunnen 

het niet altijd zo goed vertellen,  waardoor ouders vaak niet weten wat er op school gebeurt. 

– foto album zeker behouden, deze wordt gestuurd door de school omwille van de privacy. 

 

– Uitnodigingen van het oudercomité bevatten vaak te veel tekst, graag ook omzetting naar 

picto's zodat meerdere ouders en kinderen begrijpen waarvoor ze uitgenodigd worden. We kunnen 

hierbij hulp vragen aan de school. De school maakt gebruik van “Sclera Picto” 

 

– Voorleesweek : Verschillende groot/ouders hadden toch het gevoel dat er iets was 

misgelopen en wachten nog op een contact van de leerkracht om te mogen voorlezen. Dit probleem 

werd reeds teruggekoppeld naar de organiserende leerkrachten. We hopen dat het volgend jaar 

opnieuw een topactiviteit mag worden . 

 

– Hoe staat het met de inschrijvingen op onze school. We moeten een totaal aantal leerlingen 

behouden van 400 leerlingen.  De correcte cijfers kan je terugvinden op de website van de school. 

Koca basisonderwijs “inschrijvingen” 

– Type 9 ASS – kleuters : hier wordt een nieuwe klas opgestart 

–             ASS – lager : volzet 

– Type 7 DSH en STOS – kleuter : hier wordt opnieuw een extra klas opgestart 

–             DSH en STOS – lager : nog enkele plaatsen vrij 

– BA : nog enkele plaatsen vrij 

 



 

Naam van de school Type Niveau Capaciteit 
Open 

plaatsen 
Opmerking 

KOCA 

BASISONDERWIJS 
Type 9 Kleuter 21 0  

 Type 9 Lager 99 0  

 Type 7 Kleuter 40 0  

 Type 7 Lager 176 5  

 Type Basisaanbod Lager 82 9  

–  

Update van 30/04/2019 

 

 

6. Varia 

  

– Helpende handjes geven zich in het begin van het jaar vaak enthousiast op , waarvoor onze 

grote dank. Jammergenoeg krijgen we later vaak geen reacties meer bij de oproep van de 

betreffende activiteiten.  Voor ons als organisatoren is het vaak wachten op antwoord, dat ook vaak 

niet komt. We begrijpen best dat er iets tussengekomen is in de drukke agenda's, maar geen 

antwoord is vaak frustrerend. We zullen in de toekomst overgaan op telefonisch contact om onze 

wachttijd in te korten. 

– Jaarevaluatie : We mogen terugblikken op een mooi aantal activiteiten waarbij we telkens 

een zeer mooie opkomst hadden van helpers en deelnemers, waarvoor onze welgemeende dank aan 

jullie allen! 

– halloween 

– truffels en marsepein 

– cake en chocomelk bij kerst 

– fluoactie 

– schoolfeest 

– familiedag 

– klasfoto's 

– Hoe gaan we volgend jaar verder?   

– Het voorzitterschap wordt overgedragen. Omwille van familiale omstandigheden zal dit niet 

zoals gepland voortgezet worden door Elke V.  Sonja wil er nog eens over nadenken om deze taak 

mee op te nemen. Nicole blijft ondersteunen. 

– Penningmeester wordt overgenomen door Marco die hiervoor zal samenzitten met Joris, de 

huidige penningmeester 

– Secretaris. Deze taak werd niet echt ingevuld door een vaste persoon dit jaar. Nicole zal 

voorlopig de verslagen blijven uitwerken 

– We hopen uiteraard opnieuw op een grote opkomst van nieuwe leden die ons team zullen 

versterken 

– We zullen dit jaar ook afsluiten met een gepaste activiteit. 

Kathleen en Elke J zoeken nog naar een toffe locatie om op 18 juni om 19u  bij elkaar te komen. 

Partners zijn uiteraard ook welkom. 

 

 

 

 

Mag ik jullie via dit laatste verslag enorm hard bedanken voor alle hulp die we kregen dit jaar! 

 



Nicole 

voorzitter 

 

 

 


